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PROTOKÓŁ NR XXXV/2018
z przebiegu XXXV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,

która odbyła się 30 stycznia 2018 r. w Ośrodku Sportowo - Wypoczynkowym
w Choszcznie.

W sesji uczestniczyło 17 radnych. Skład ustawowy Rady - 21 osób. Nieobecni radni:
Krzysztof Gromadzki, Teresa Kasior, Jerzy Miładowski, Bogusław Szymański.

Porządek sesji.

l. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej.
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał na drukach:

- nr 255 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na
rok 2018,
- nr 256 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Cichociemnych),

- nr 257 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Jagodowa),
- nr 259 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2018,
- nr 260 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/248/2017 Rady Miejskiej w
Choszcznie z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Choszczno na lata 2018 - 2030.

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok.
5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady

Miejskiej.
6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Zakończenie obrad.

Przebieg sesji:
Ad l. Pani Anetta Bikowska Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie
14:00 otworzyła obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. Przywitała radnych Rady
Miejskiej, pana Roberta Adamczyka Burmistrza wraz z pracownikami, zaproszonych gości,
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli.

Pani Anetta Bikowska poinformowała zebranych, że zgodnie z § 15 i § 30 ust. 3 Statutu
Gminy Choszczno została upoważniona przez Przewodniczącego Rady do zwołania sesji,

dalej stwierdziła, że na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy 17 radnych, co

upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. Pani Wiceprzewodnicząca do

liczenia głosów poprosiła radną Małgorzatę Majewską, która wyraziła zgodę. Następnie
złożyła wniosek do zmiany w porządku obrad z propozycją wprowadzenia projektów uchwał
na drukach;

druk nr 258 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji
Gminy Choszczno na lata 2017-2023. Radni 17 głosami „za" projekt uchwały wprowadzili do
porządku obrad po druku nr 260.
- druk nr 261 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/293/2008 z dnia 29 września 2008 r. w
sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Choszczno na lata 2008 - 2020. Radni 17
głosami „za" projekt uchwały wprowadzili do porządku obrad po druku nr 258.

druk nr 262 w sprawie usunięcia Pomnika Wdzięczności Armii Czerwonej przy ulicy
Wolności w Choszcznie. Radni 17 głosami „za' wprowadzili ten projekt uchwały do porządku

obrad po druku 261.
Pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad

projektu uchwały na druku nr 256. Radni 15 głosami „za" przy 2 głosach „przeciw", projekt

uchwały na druku 256 wycofali z porządku obrad.
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Ad 2. W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokół z XXXIV sesji bez
odczytywania - 17 głosami „za".

Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane były i
podejmowane uchwały na drukach:

- nr 255 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2018.
Projekt przedstawiła radna Beata Chmielewska członek Komisji Rewizyjnej. Dyskusji nie
było. Radni 17 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwala Nr XXXV/252/2018.
- nr 257 w sprawie nadania nazwy ulicy w Choszcznie (Jagodowa). Projekt przedstawił Pan

Burmistrz. W dyskusji radna Teresa Kasior zapytała, czy jest zgoda właścicieli terenu na taką
nazwę ulicy. Pan Burmistrz odpowiedział, że na wniosek właścicieli działek ta nazwa została

nadana tej ulicy. Więcej uwag nie było. Radni 17 głosami „za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXXV/254/2018.
- nr 259 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2018. Projekt przedstawił pan

Burmistrz. W dyskusji głos zabierali:
- radna pani Teresa Kasior - wróciła do tematu dotyczącego PEC-u i kwoty wydanej na

remont budynku, komina. Radna przypomniała, że w umowie o dzierżawę budynków PEC nie
ma mowy o poddzierźawianiu naszego komina, w umowie są zawarte sankcje jeśli

dzierżawca będzie używał naszych budynków w inny sposób. Od 2011 roku trwa ta sprawa,
od momentu wydzierżawienia naszych budynków. Radna pyta się pana Burmistrza" czy

wyraził Pan zgodę na wydzierżawianie komina, chodzi o umieszczenie anten telewizyjnych
różnych operatorów".

- pan Burmistrz prosi, żeby dyskutować na temat tej uchwały. Teraz głosujemy zmiany do
budżetu. Dalej odpowiedział, że nie pozwolił na umieszczenie na kominie anten

telewizyjnych i zgodnie z jego wiedzą żadnych anten telewizyjnych tam nie ma. Prosi
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, aby na najbliższym posiedzeniu stało się to
tematem spotkania.
- radny Bogusław Znaczka poinformował, że najbliższe posiedzenie Komisji Infrastruktury

jest w piątek 2 lutego 2018 r.
- radna Teresa Kasior - przypomniała o tym, że głosowała w poprzednim roku za
przyznaniem kwoty 80 tyś. zł. na remont budynków PEC. Radna ma zastrzeżenia do

administracji gminy. Radna uważa, że przez kilka lat właściciel pobiera kwoty za
umieszczenie na kominie anten telefonii komórkowej jest to nie zgodne z umową. Od

września był długi termin, aby to wyjaśnić.
- pan Burmistrz nie ma nic więcej do powiedzenia. Pani głosuje za zmianami w budżecie a nie

za zapłaceniem faktury.

- radna Teresa Kasior - głosuję za wydaniem z kasy gminnej 100 tyś zł., i powtórzyła pytanie:

„Czy pan wyraził zgodę właścicielowi PEC na poddzierżawianie komina operatorom telefonii
komórkowej",

- pan Burmistrz - nie, ja operatorom telefonii komórkowej nigdy do tej pory nie wyrażałem

zgody,
- radny Paweł Nahorski - powtórzył pytanie radnej Kasior i zapytał czy może uzyskać
odpowiedz na to pytanie,
- pan Burmistrz odpowiedział, że wyjaśni to na Komisji.

Na salę obrad wszedł dotychczas nieobecny radny Andrzej Zakrzewski. Radni 16 głosami
„za" przy 2 głosach „przeciw" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXXV/255/2018*
- nr 260 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/248/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z
dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Choszczno na lata 2018 ~ 2030. Projekt omówiła pani Barbara Król Skarbnik Gminy.



Dyskusji nie było. Radni 17 głosami „za" przy l głosie wstrzymującym się, uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXXV/256/2018.
- nr 258 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy
Choszczno na lata 2017-2023. Projekt przedstawił pan Burmistrz. Dyskusji nie było. Radni 18
głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXXV/257/2018.
- nr 261 w sprawie zmiany uchwały Nr XX/293/2008 z dnia 29 września 2008 r. w sprawie
przyjęcia Strategu Rozwoju Gminy Choszczno na lata 2008 - 2020. Projekt omówił pan
Burmistrz. Dyskusji nie było. Radni 18 głosami „za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXXV/258/2018.
- nr 262 w sprawie usunięcia Pomnika Wdzięczności Armii Czerwonej przy ulicy Wolności
w Choszcznie. Projekt omówił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna. W dyskusji głos
zabierali:

radny Jerzy Gumuliński - wyraził osobiste zdanie na temat likwidacji pomnika, który jest
historią naszego miasta, według radnego oddaje on cześć ludziom, którym kazano tu walczyć

i tu zginęli, Obecna władza zmusza do likwidacji pomnika i wybierając mniejsze zło radny
stwierdził, że zagłosuje za tą uchwałą.
- radna Teresa Kasior - stwierdziła, że głosuje dobrowolnie i cieszy się, że taki projekt został

przedstawiony przez pana Burmistrza.

Więcej dyskusji nie było.
Radni 18 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXXV/253/2018.
Ad 4. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok.
Przedstawiciele poszczególnych Komisji przedstawiali sprawozdania. Dyskusji ani uwag nie
było.

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej
radni przyjęli bez uwag.
Ad 6. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie było interpelacji.
Ad 7. Wolne wnioski i informacje. Bez wniosków.

Ad 8. Wobec wyczerpania porządku obrad pani Anetta Bikowska Wiceprzewodnicząca Rady
Miejskiej w Choszcznie zamknęła obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie.
Sesję zakończono o godzinie 14:55.
Protokołowała Anna Fic-Łasowska.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej
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